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Chcą modernizować drogę

W Gminnym Centrum Kultury w Bałtowie, z władzami gminy spotkał się wicemarszałek
Zdzisław Wrzałka. Spotkanie dotyczyło możliwości przeprowadzenia modernizacji drogi
wojewódzkiej nr 754 Ostrowiec Świętokrzyski – Solec nad Wisłą. W Gminnym Centrum
Kultury w Bałtowie, z władzami gminy spotkał się wicemarszałek Zdzisław Wrzałka.
Spotkanie dotyczyło możliwości przeprowadzenia modernizacji drogi wojewódzkiej nr 754
Ostrowiec Świętokrzyski – Solec nad Wisłą. Gmina Bałtów, przez której tereny przebiega
odcinek tej drogi, wystąpiła z wnioskiem o remont trasy – dla gminy jest to bardzo ważny
szlak komunikacyjny. Cały 41-kilometrowy odcinek drogi z Ostrowca Świętokrzyskiego do
Solca nad Wisłą, według planów będzie modernizowany w latach 2010 – 2011. Inwestycja
ma zostać dofinansowana ze środków Unii Europejskiej. Projekt budowlany ma powstać do
30 czerwca 2009 roku. Droga po remoncie ma mieć wzmocnioną (115 kN na oś) i
poszerzoną (7m) nawierzchnię, co pozwoli uzyskać parametry drogi klasy G.


